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concept 

VERSLAG online EILANDENOVERLEG  woensdag 23 juni 2021 

                                                                                                     

Aanwezig: 

Bart Uitdenbogaart (voorzitter), Aart Nolen, Anneke Dorrestein (verslag), Anneke Pauptit, 

Erik Hardeman, Gedi van Schriek, Gert-Jan van der Weijden, Has Cornelissen, Heleen 

Verschuren, Marlou Visser, Michel Odjo, Mirjam Sloots, Moon Rijven, Petra Catz, Rob van 

Dijk, Rob Schrama, Sander Kloppen, Sasja Scherjon, Sybrand Hekking,  

Ridder Somson als oud woonschip-bewoner van de Eilanden, nu wonend in Zuid-Engeland. 

 

Aanwezig vanuit de gemeente: 

Amber van Stijn 

Danny Konings (gebiedsmakelaar) 

Fons van de Beek 

Sjoke Tilstra (gebiedsmakelaar en opvolger van Eefke van Lier) 

Lai Ming Wong (ivm met Nachtstalling Dijksgracht Oost) 

 

Afwezig met kennisgeving: 

Elly Bruls, Heleen Verschuren (die veel later was aangeschoven), Jeanine Langbroek 

 

1. Opening – 1 minuut stilte  

Voorzitter vraagt om een 1 minuut stilte ter gedachtenis aan Jeroen Verhulst, die van zo’n 

enorme betekenis was voor de buurt door de persoon die hij was en met zijn kennis en inzet 

voor zaken die gerealiseerd en/of  onder de aandacht van de politiek gebracht moesten 

worden.  

Ook is de minuut stilte ter gedachtenis aan Boudewijn Snoeck en Helcia Cino, die eveneens 

onlangs zijn overleden. Zij waren geliefde buurtbewoners die zich voor de buurt inzetten.  

Na deze stille en met emotie gevulde minuut moeten we toch verder.  

Bart merkt op dat we dit ook verplicht zijn aan Jeroen, om de dossiers uit de buurt waar 

Jeroen aan werkte goed voort te zetten.  

 

2. Voorstelronde 

Er volgt een rondje waarin alle aanwezigen om beurt zich kort voorstellen. 

 

  



Pagina 2 van 9 

 

3. Mededelingen 

• Sybrand Hekking heeft plaatsgenomen in de agendacommissie.  

Hij merkt op dat met het overlijden van Jeroen ons een mega medewerker is ontvallen. 

Hij wil een aantal zaken waar Jeroen bij betrokken was, op zich nemen.   

Het gaat om:  

1 Oosterkerk overleg  

2  Oostenburg Noord en  

3 PHS (Project Hoog frequent Spoor) 

• Visie Oostelijke Binnenstad 

In de Plantagebuurt wordt een reactie gevraagd op deze visie.  

Bart merkt op dat in de wandelgangen het gerucht gaat dat de visie die er lag 

herschreven gaat worden. Ook gebiedsmakelaar Danny Konings heeft dit gehoord, maar 

kan geen helderheid hierover geven. Danny weet dat deze is opgesteld en dat er 

mensen aan werken, maar hij is door de opstellers er niet bij betrokken.  Hij heeft zich 

voor deze bijeenkomst niet op dit punt voorbereid. Anders zou hij zich hierover hebben 

laten informeren.   

Conclusie: Danny zal hierachter aangaan en wij wachten zijn informatie af. 
 

• Centrum begroot, welke initiatieven zijn geselecteerd? 

Er zijn heel veel initiatieven binnengekomen, vertelt gebiedsmakelaar Danny Konings. 

Deze zijn verdeeld onder de makelaars. Sjoke bijvoorbeeld en hij. Hij merkt op dat 

vanuit de Oostelijke Eilanden veel initiatieven zijn binnengekomen. Het meest actieve 

gebied van de stadsdeel Centrumgebieden die er zijn.  

Initiatieven zijn: Speeltuin Wittenburg (wat opknappen) – is erkend, speeltuin 

Oostenburgpark (opknappen)  is niet erkend, omdat het te veel kost en niet binnen een 

jaar te realiseren is en er zijn 2 mooie speeltuinen (Wittenburg en Funen)  in de buurt.  

Een nieuwe speeltoestel zou nog wel kunnen. Erkend wil zeggen dat zij doorgaan naar 

de volgende ronde.  Ook het initiatief van Michel Odjo is erkend en het initiatief van 

Marlou, Huis van verbinding, gaat door naar de volgende ronde.  

Deze initiatieven worden dan weer bekeken door de Stadsdeelcommissie. En die bepaalt 

welke initiatieven doorgaan naar de stemronde. Criteria waarop Stadsdeelcommissie 

haar besluiten neemt, zijn niet bekend bij gebiedsmakelaar. Haalbaarheid is een criteria, 

geeft Mirjam Sloots aan. 

Mirjam Sloots en Marlou Visser die het initiatief voor Huis van Verbinding hebben 

ingediend, hebben recent bericht gehad van de Stadsdeelcommissie dat hun initiatief 

door is naar de stemronde. 

Michel brengt naar voren dat hij en Mirjam vorig jaar de indruk kregen dat er bepaalde 

initiatieven naar voren werden geschoven. 

Uitleg: dat heeft te maken met het ICT systeem dat wanneer een initiatief via social 

media veel kijkers trekt, deze als eerste wordt getoond bij het bezoeken van de site. Het 

is dus niet een vooropgezet doel. Men wil dit jaar ervoor zorgen dat dit voorkomen 

wordt.   
 

• Fibonacci toren 

Sybrand weet dat mensen die op het Funen wonen aan de zijde waar de Fibonacci Toren 

zou verrijzen zich hiermee bezig hebben gehouden. Maar huidige informatie erover is er 

niet. We kunnen alleen waarnemen dat het mooie huis weg is, de bomen weg en dat er 
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dus gebouwd gaat worden. Het lijkt erop dat de werkgroep de handdoek in de ring heeft 

gegooid. 

Rob van Dijk vertelt dat de toren gebouwd gaat worden en dat stadsgenoot er tientallen 

woningen heeft gekocht. Sociale huurwoningen.  
 

• Olievervuiling Oostenburg Noord 

Henk Pauwels die zich hiermee bezighoudt, is niet aanwezig en heeft zich als spreekbuis 

teruggetrokken.  

Rob van Dijk vertelt dat bij werkzaamheden aan het bruggetje (bij 

Oostenburgerdwarsvaart) waarbij aan weerszijden de kademuur is verwijderd, 

vervuiling ontstond. Discussie gaat over de chemische vervuiling, de olie die zichtbaar is. 

Maar het gaat ook om bacteriologische vervuiling.  Gegevens van Waternet laten zien 

dat deze ernstig hoog is. Men dacht een paar jaar geleden een bron gevonden te 

hebben, maar of het is zo, of er heeft zich een nieuwe bron aangediend. De 

Wittenburgervaart is voor Rob nog steeds prima zwemwater, zolang hij zijn mond 

dichthoudt en zich na een duik in het water doucht. Overigens zwemt hij nu niet in de 

Wittenburgervaart om geen voorbeeld te zijn voor mensen die niet weten dat dit water 

vervuild is.   

Bart vult aan: er worden metingen gedaan en er zal een damwand gemaakt worden om 

de vervuiling van het water te stoppen. Er wordt nu geluisterd naar bewoners.   
 

• Wijziging bestuurlijk stelsel 

Buurtorganisatie BO1018 is betrokken geweest bij de evaluatie en de voorstellen voor 

het nieuwe bestuurlijk stelsel.  

Petra en Bart hebben 2 casussen uitgeschreven om te laten zien waar het nu vaak 

misgaat tussen de gemeente en de burger. Die casussen zijn goed ontvangen en serieus 

bekeken. Dit leidde tot gesprek met wethouder Rutger Groot Wassink. Het idee voor 

een BER (Bewoners effect rapportage lijkt meegenomen te worden in de voorstellen 

voor wijziging van het bestuurlijk stelsel.  
 

• Workshop voor 8-12 jarigen 

Gedi: Op het Wienerterrein wordt door redactieleden voor kinderen tussen 8 en 12 jaar 

in de naschoolse opvang  een workshop georganiseerd voor het maken van een blad. Op 

deze manier worden ze ook betrokken bij de buurt.  
 

• Het oppakken van vermoedelijke dader schietincident op Wittenburg 

Marlou vertelt dat de vermoedelijke schutter van Mohamed Bouchikhi is opgepakt.  

Marlou is door het Parool voor een interview benaderd. Ze heeft dit gegeven, maar is 

zeer ontevreden over de weergave van wat ze heeft gezegd. Geheel tegen de afspraak 

in zijn woorden verdraaid en/of niet juist verwerkt in het artikel. Op dit punt wil Marlou 

aangeven wat de informatie was die zij had aangedragen: 

Het idee voor een Vrouwenhuis voor de Oostelijke eilanden is ontstaan op Kattenburg 

n.a.v. diverse gewelddadige incidenten. Het was in eerste instantie  een initiatief van 

Fatima La Louch en Marlou Visser. Zij wilden moeders van verschillende culturen 

verbinden om zo hun krachten te bundelen en de sociale cohesie en daarmee ook 

sociale veiligheid, te bevorderen.  

Het vrouwenhuis is inmiddels, onder leiding van Mirjam Sloots, onderdeel van het Huis 

van Verbinding, met een eigen plek in de Oosterkerk. De bedoeling het vrouwenhuis , 
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verder uit te bouwen in samenwerking met diverse instanties, organisaties  en 

netwerken op en rond de Oostelijke eilanden.  

Verder vertelt Marlou dat er opnieuw gesprekken plaatsvinden door een politieteam. 

Belangrijke vraag is: waarom hebben de Oostelijke Eilanden een zwijgcultuur?  Deze lijkt 

te zijn toegenomen. Marlou heeft daar een gesprek over met een onderzoeker. 

Zij zal het Eilandenoverleg hierover informeren. 
 

• Fonds Centrum Oost  

Michel is al jaren bezig met saamhorigheid, verbinding, sociale veiligheid tussen mensen 

met verschillende culturele achtergronden. Mirjam Sloots ontmoette hem 2 jaar 

geleden. Ze hebben initiatief ontwikkeld en na 1 jaar, heeft hij Mirjam losgelaten en is 

hij Gedi gaan ondersteunen in bewonerscommissie van Kattenburg. En van daaruit 

kwam hij bij Mensen maken Amsterdam. Een overkoepelende stichting die zes fondsen 

in Amsterdam heeft. Namelijk. Zuid, Oost, Zuid-Oost, Noord, West, Nieuw West. 

Centrum had nog geen fonds. Deze is nu opgericht.  

Elk fonds wordt geleid door een coördinator. Michel is nu samen met Ailbhe 

Cunningham coördinator van het fonds voor het Centrum. Het fonds is laagdrempelig en 

ondersteunt  kleine initiatieven  die een bijdrage leveren aan een mooiere, groenere, 

meer veilige, kleurrijke of schonere buurt. Het gaat hierbij om projecten die de buurt 

verrijken op het gebied van bijvoorbeeld cultuur, welzijn, gezondheid, ouderen, kunst, 

natuur, sport, jeugd en veiligheid. De nadruk ligt op de actieve betrokkenheid van 

bewoners, de onderlinge verbinding van mensen en het verhogen van saamhorigheid in 

de buurt.  

Dus grijp je kans. 

Op 6 juli is de lancering van het fonds voor het Centrum.  

Website is: www.fondsvoorcentrum.nl en het emailadres info@fondsvoorcentrum.nl  

Bart vraagt Michel om een stukje hierover te schrijven voor de website van 

Buurtorganisatie 1018.  

Het is al geregeld dat hierover een stukje komt in de Nieuwsbrief. 
 

• Vraag naar bewoners Oostelijke Eilanden voor redactieteam website 

Gert-Jan van der Weijden vertelt dat er een redactieteam is voor de website, gevormd 

door Erik Hardeman, Petra Catz en hijzelf. Allen wonend in de Plantagebuurt. Hij doet de 

techniek van de website en plaats daar de artikelen op.  Hij doet nu de oproep mede 

namens Petra en Erik voor redactieleden woonachtig in de Oostelijke Eilanden. Het kan 

gaan om zelf stukjes te schrijven en aan te leveren, of dat je de huidige redactieleden 

attendeert op items in de buurt voor op de site.  Wie oh wie voelt hiervoor?  

Op de website zal deze oproep ook worden geplaatst. 

 

4. Wat speelt er in de buurt 

Als eerste krijgt de opvolgster van gebiedsmakelaar Eefke van Lier, Sjoke Tilstra hierover het 

woord. Wat zijn bijvoorbeeld op dit moment de projecten waar de buurtbewoners mee te 

maken krijgen? 
 

• Koning Williamproject / Hoogte Kadijk 

Op de Hoogte Kadijk speelt het Koning Williamproject waar woningen gebouwd 

worden. De herziening van het bestemmingsplan komt ter inzage en er gaat een brief 

naar de omgeving waarin ontwikkelaar toelichting geeft en vertelt hoe het proces in 
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gang gaat. Hoe bezwaar gemaakt kan worden. Die brief ligt voor zomerreces in de bus.  

Er komt hierover ook een stukje in Peterburgs Journaal. Maar helaas valt dit Journaal 

niet in de bus bij de bewoners van de Kadijk (Hoogte, Lage en Tussenkadijk en 

Entrepotdok).  

Het Journaal komt van Eilandenboulevard en daar zal nu aan gewerkt worden om de 

digitale versie naar bewoners van dit aanpalende deel van de Oostelijke Eilanden te 

sturen, belooft Lai Ming Won. Dat kan in ieder geval digitaal. Vanuit het overleg komt 

het nadrukkelijk verzoek dat dit deel het blad ook in de bus moet krijgen. Het hoort bij 

de Oostelijke Eilanden. Onderzocht moet worden of ook de papieren versie bezorgd 

kan worden, qua financiën. Lai Ming Wong zal dit afstemmen met Sjoke en Danny. 
 

• 10 juli vrouwenfeest 

Mirjam Sloots vertelt dat er 10 juli een vrouwenfeest is vanuit het Vrouwenhuis in de 

Oosterkerk.  Het zal een dag zijn met muziek, dans, eten en workshop. Dit alles voor 

verbinding en sociale cohesie tussen verschillende vrouwen van de oostelijke Eilanden.  

En in aanvulling op wat Michel heeft ingebracht. Twee jaar geleden toen zij elkaar 

troffen bij Huis voor Verbinding is Hart voor de Buurt, oftewel buurtcomité Oostelijke 

eilanden opgericht. En dit buurtcomité organiseert verbindende projecten vanuit het 

Huis van Verbinding.  
 

• Stichting over de Brug 

Aart Nolen brengt hierover het volgende naar voren. Ze hebben afgelopen week op 

een avond alle partijen bij elkaar geroepen die in de buurt op een of andere manier 

actief zijn met sociale cohesie, verbinding of met sociaal culturele activiteiten.  Zo’n 20 

mensen zijn bij elkaar geweest, live en virtueel in de buurtkamer. Dat zit op de begane 

grond in het INIT gebouw. Stichting over de Brug heeft nu deze ruimte. Daar ben je van 

harte welkom. In deze ruimte kunnen ook vergaderingen belegd worden en 

activiteiten worden georganiseerd.  

Er blijkt behoefte te zijn aan afstemming van de activiteiten die zich richten op het 

sociaal culturele.  

Er zijn twee kwartiermakers voor de stichting:  Jaap de Wit die veel betrokken is bij 

project Bob helpt, dat is het banen werkgedeelte van Stichting over de Brug, en Eddy 

Appels. Eddy krijgt binnenkort voor 1 dag in de week een aanstelling. Hij heeft als 

eerste de taak om te inventariseren welke clubs iets doen aan sociale cohesie. Na de 

inventarisatie van al deze activiteiten zal het contact tussen deze activiteiten 

gecoördineerd worden.  Denk bijvoorbeeld aan het Czaar Peter 51 huis dat er is maar 

waarvan de mensen niet bij het Eilandenoverleg zitten.  
 

• Rapenburg  

Sjoke deelt nog even mee dat aanstaande maandag de werkzaamheden in de 

Rapenburgerstraat starten. Daar worden de parkeerplekken opgeheven. Er komt 

daarmee ruimte voor het parkeren van fietsen.  
 

• De drijvende tuintjes 

Rob Schrama heeft 11 juni het bericht gekregen dat ze onmiddellijk moeten stoppen 

met het aanleggen van drijvende tuintjes, vlotten, omdat ze geen biologisch 

afbreekbare materialen gebruiken.  

Doen ze dit niet dan wordt er een boete opgelegd van 50.000 euro. Ze tekenen hier 
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bezwaar tegen aan. Zij hebben een jaar geleden toestemming gehad van Centrum 

Begroot om deze activiteit uit te voeren. Er was immers ook met een grote 

meerderheid op dit project gestemd. Ze volgen de procedures zoals afgesproken met 

de gemeente.  

Buurtbewoners doen ook actief mee aan het maken van deze tuintjes, door plantjes te 

doneren.  

Rob vraagt zich af hoe dit bevel om te stoppen tot stand is gekomen.  

Immers het piepschuim dat zij gebruiken voor die drijvende tuintjes is helemaal 

ingepakt.  

Zij gebruiken materiaal dat duurzaam is. Alla Robert Jasper Grootveld en deze 

drijvende tuintjes zijn cultureel erfgoed van deze buurt.  

Als je werkt met biologisch afbreekbaar materiaal dan zijn drijvende tuintje niet 

mogelijk. Want die vallen op een gegeven moment uit elkaar. En dan heb je pas echt 

rommel in het water. Zie Kattenburgervaart en Wittenburgervaart.  

Ook Waternet gebruikt niet biologisch afbreekbaar materiaal. En dat gaat zonder 

bescherming het water in.  

Bart stelt voor dat Rob met de juiste personen in gesprek gaat om dit probleem 

opgelost te krijgen. 

Moon geeft aan dat er iets fout is gegaan bij Waternet. Waternet wil dit project niet.  

Zij snapt Rob en hij krijgt ook steun van de gemeente.  Het is van de zotte dat je geld 

krijgt, alles goedgekeurd is en je dan een boete moet betalen, omdat je met de 

uitvoering bezig bent.  

Danny zal met Rob bekijken wat de goede stappen zijn en hoe dit op te lossen. 

 

5. Verslag van 13 april 

Het verslag wordt vastgesteld met dank aan Gedi van Schriek. 

Naar aanleiding van het verslag punt 6 stand van zaken Marineterrein: vraag van Gert-Jan.  

Arcam wilde in juni een debat organiseren hoe de gemeente omgaat met participatie.  

Bart heeft hen hierover gebeld, maar is niet teruggebeld. Ziet er niet naar uit dat dit in juni 

nog gaat plaatsvinden. Dan zal de discussie nu naar alle waarschijnlijkheid lopen via 

gemeenteraad, bestuurlijk stelsel en participatie. 

 

6. Presentatie plannen nachtstalling Dijksgracht oost 

Mai Ling Wong en Fons van de Beek presenteren aan de hand van een powerpoint hoe het 

plan dat er nu is eruit gaat zien. Dit wil niet zeggen dat het uiteindelijk ook zo gaat worden.  

Het plan is besproken met omwonenden en de klankbordgroep. Maar Stadsdeel wil het ook 

graag in het Eilandenoverleg presenteren.  

Naar aanleiding van de ppp zijn er vragen over hoogte van het gaaspaneel en het weinig of 

geen licht om de vleermuizen te beschermen. Bewoners zijn vooral bezorgd om de sociale 

veiligheid. Het nodigt uit tot ‘verborgen’ criminele activiteiten. Maar ook om de zichtlijnen. 

M. geeft aan dat dit argument zwaar weegt voor de gemeente en ze hier rekening mee 

willen houden. En ook verder onderzoek doen hoe ze dit kunnen oplossen. 

Er zal ook contact zijn met Drijvende Tuinen voor het groen.  

Onderhoud van de aangelegde tuinen, in de talud bijvoorbeeld, zal voor rekening zijn van de 

gemeente, tenzij de bewoners iets anders willen. 

Gert-Jan: Kondig in de brieven aan omwonenden goed aan over welke plek het gaat en niet 

de algemene projectnaam gebruiken. Dijksgracht Oost en Kattenburgerkade zijn twee 
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verschillende plekken.  

Bart: er moeten 4 bestemmingsplannen gewijzigd worden om Dijksgracht Oost 

bestemmingsplan aan te maken. Biedt de gemeente  bewoners hierbij ondersteuning? 

Het begeleiden van bewoners voor inspraak op de plannen zal Mai Ling nagaan of dat kan. 

In de werkgroep Dijksgracht Oost kunnen bewoners over deze ppp verder doorpraten.  

Bart beziet of een bijeenkomst voor de zomer nog mogelijk is. 

Contactpersoon voor dit project vanuit de gemeente is Amber van Stijn. 

 

7. Stand van zaken Oosterkerk 

Er is rapportage van Boris van den Ham aan Stadsdeelbestuur gestuurd. In de eerste versie 

van zijn rapportage geen woord over het buurtgebruik van de kerk. Bart heeft hem hierop 

aangesproken. Er is vervolgens een alinea hieraan besteed in het rapport. Verder gaf Boris 

aan dat hij hen op de hoogte zou houden. Dat heeft Bart omgezet in dat wij betrokken willen 

worden en zijn.  

Mirjam zet nog even de voorgeschiedenis neer.  

Gemeente Amsterdam wil de Oosterkerk verkopen. Stadsherstel was beoogde eigenaar.  

Stadsdeelcommissie had twee plannen: 1 Stadsherstel met Balletorkest en 2 de Protestantse 

Kerk Amsterdam met een betekeniscentrum waarin de buurtfunctie een grote rol heeft. 

Buurtoverleg koos voor Protestantse kerk met betekeniscentrum, waarin buurtfunctie een 

grote rol heeft. 

Stadsdeelcommissie vroeg zich af waarom Balletorkest niet samen kan met een 

betekeniscentrum. De wil was bij alle partijen aanwezig dit te onderzoeken. 

Nu is de fase om vast te stellen wat kan wat betreft: ruimte, programmering, organisatie en 

beheer, technisch en financieel.  

Wordt bekeken in drie gesprekken met gespreksleider Boris van den Ham. Men hoopt eind 

september hier duidelijkheid over te hebben. Met de uitkomst wordt naar de wethouder 

gegaan.  

Buurtorganisaties PWO/Eo hebben op het eind van de rit ook een adviserende taak naar de 

wethouder.  

Stadsherstel had de houding al eigenaar te zijn. Daarop zijn ze teruggefloten door Huis van 

de Buurt.  

 

8. Stand van zaken Marineterrein 

Conceptnota van uitgangspunten is bekend geworden, dag voor deze bijeenkomst. 

Gedi: op 30 juni komt conceptnota van uitgangspunten in de Raadscommissie van 

Ruimtelijke Ordening. Het is mogelijk deze bijeenkomst live te volgen. 

Er worden daar geen besluiten genomen. Het is een discussiestuk. In de herfst wordt het ter 

besluitvorming voorgelegd. 

Gedi heeft het gelezen. Uitgangspunt is nog steeds Stedelijke Dichtheid wat bebouwing 

betreft. Op dit punt zijn de bezwaren van de buurt niet meegenomen. 

Ze hebben wel iets gedaan, namelijk het groen. Park is ietsje groter. Minder bebouwing :150 

duizend ipv 190 duizend vierkante meters. Ze vinden dat buurt zeurt want vergeleken met 

andere parken hebben jullie een enorm park gekregen. De vergelijking gaat niet op omdat 

op het Marineterrein gebouwen staan, anders dan in de parken waarmee ze het vergelijken.  

Belangrijk is om op korte termijn als werkgroep Marineterrein bij elkaar te komen. 

Mailtje: naar gtvanschriek@gmail.com om aan te sluiten bij de werkgroep. 

Marlou merkt op dat de twee zaken met elkaar verbonden moeten worden. 
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De beslissing over Kattenburgerstraat waarvoor actiegroep Verkeerssituatie 

Kattenburgerstraat is opgezet, is uitgesteld naar het najaar. Zou eigenlijk in het voorjaar zijn.  

Marlou gaat met Lars in gesprek en zal dit met Gedi communiceren. Zij ziet  dat het 

strategisch goed zou zijn deze twee zaken aan elkaar te verbinden.  

Bart wil graag horen wanneer de bijeenkomst van werkgroep Marineterrein zal zijn om 

hieraan deel te kunnen nemen en te ondersteunen. 

 De klankbordgroep, een andere groep dan de werkgroep, heeft aparte gesprekken gevoerd 

met de wethouder. De wethouder doet voorkomen alsof er met buurtgenoten is gesproken, 

maar dat is met 1 persoon geweest. 

Is de klankbordgroep nog actief? Siep de Haan, die deel uitmaakte van deze klankbordgroep, 

wordt gevraagd of dit het geval is.  

 

9. Kapvergunning voor bomen langs de Eilandenboulevard 

Het leek te gaan over de kap van 200 bomen. Maar dat ligt anders. Vergunning blijkt ook te 

gaan over struikjes en zaailingen. Sybrand heeft hierover contact met André Agterhof gehad.    

Het gaat om taludgroen. Een aantal bomen komen mogelijk voor behoud in aanmerking, de 

rest kan wat hem betreft weg. Sybrand gaat ervan uit dat André dit verder goed oppakt met 

de mensen die aan het talud wonen.  

Bart kent ook een aantal mensen die tegen de kap van een paar bomen bezwaar hebben. 

Zouden die zich kunnen verenigen en bezwaar indienen?  

Kees Reurekas die op een woonboot woont, heeft aantal bomen waarvan hij niet wil dat die 

gekapt gaan worden. 

Afspraak is deze mensen te benaderen, zodat ze samen iets oppakken.  

Anneke Pauptit vanuit werkgroep Groen wil dit organiseren. Bart stuurt haar de mailtjes die 

hij erover heeft gekregen.  

  

10. Rondvraag 

• Mirjam Sloots 

- Wat zijn de criteria om iets vooraan of later op de agenda van het Eilandenoverleg 

te plaatsen? Mirjam geeft de tip om verdeling te maken tussen sociaal en praktische 

punten. 

• Moon Rijven 

- Vraag aan Rob van Dijk. Voordat bouw bij Wiener en Co begon is er afgesproken dat 

het terrein open zouden blijven voor de buurt. Een toezegging die in de 

Stadsdeelraad is gedaan. Maar de hekken zitten altijd dicht. Voelt als niet welkom te 

zijn. Moon wil dat buurtgenoten ook op het trappetje kunnen zitten om naar het 

water te kijken. Zij is ook bang dat het een precedentwerking heeft voor de nieuwe 

gebouwen op Oostenburg. Dat ook zij dit gaan doen.  

Moon zal Rob deze vraag per mail voorleggen, omdat de online verbinding van Rob is 

weggevallen. 

- Op Marineterrein zijn veel loslopende honden. Mag dit en bij wie kan ik dit 

neerleggen?  Ook liggen er heel veel hondendrollen.   

Antwoord: Neem contact op met Danny Konings de gebiedsmakelaar.  

Marlou voegt toe dat de buurtagent Jan Nanne hier ook mee bezig is.  

• Has Cornelissen 

Thelma Neleman heeft bootje voor de drijvende tuinen. Dat bootje wil ze niet meer. 
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Ze had het beloofd aan zijn kinderen. Maar dat blijkt niet te kunnen, want het is van 

de gemeente en het moet terug naar de gemeente.  

Marlou brengt in dat zij ook vanuit vrouwenhuis ook een bootje willen. Daar heeft zij 

contact over met Danny Konings. Ze wil de handen ineen slaan voor dit bootje dat 

Thelma weg wil doen. Has en Marlou zullen dit samen oppakken.  

• Marlou Visser 

Huis van Verbinding, Over de Brug en buurtcomité, hebben bedacht dat het plaatsen 

van mededelingenborden eindelijk van de grond moet komen. ‘En het gaat er 

komen’, zegt Marlou, ‘met of zonder vergunning.’  

 

11. Afsluiting 

Voorzitter Bart wenst iedereen een hele fijne zomer, waarin we elkaar vast nog wel tegen 

zullen komen. En hij vraagt vast na te denken over wat we in het Eilandoverleg van 7 

september met elkaar willen bespreken. Je kunt de punten doorgeven aan: 

eilandenoverleg@buurtorganisatie1018.nl  

 

Sluiting van de vergadering om 22.18 uur 

Volgende vergadering Eilandenoverleg is 7 september 2021 

 


